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Product name

Tsunade - Ikigai by Tsume

Description

-LEGENDARY SANNIN-

Tsunade, one of the three legendary Sannin of Konoha, represents the strength and wisdom of this 
iconic trio alongside Jiraiya and Orochimaru. As an expert in medical techniques and possessing 
immense physical power, she is a symbol of invincibility, both as a protector and a fierce warrior. This 
statue captures her aura and determination in a powerful attack pose.

-KATSUYU-

By her side stands Katsuyu, the giant slug Tsunade summons during battles. Katsuyu is not only a 
defensive ally but also crucial in healing comrades and dealing damage to enemies. The duo is 
depicted here at their full strength, ready to fight and protect, a perfect combination of force and 
strategy.

-MARKS OF REGENERATION-

Tsunade’s statue highlights the distinctive marks on her forehead, a symbol of her mastery over the 
Strength of a Hundred Seal. This ultimate technique allows her to heal instantly and serves as a 
reminder of her pivotal role as a medical ninja. The detailed sculpt showcases these marks, 
emphasizing the immense power within her, ready to be unleashed.

Characteristics


Artistic Direction  / At concept / Paint: 

Tsume Team 


3D Sculpt: José Henrique Nascimento & Tsume 
team

Name Tsunade

License Naruto Shippuden

Range Ikigai

Scale 1/6

Edition Size 599

Sales price 399 € EXCL. VAT

Number of Boxes 1

Reference Box IGNS05

EAN Code


Size


W: 18 cm D: 36 cm H: 46 cm 
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Nom de produit

Tsunade - Ikigai by Tsume

Description

-SANNIN LEGENDAIRE-

Tsunade, l’un des trois Sannin légendaires de Konoha, incarne la force et la sagesse de ce trio mythique, aux 
côtés de Jiraiya et Orochimaru. Experte en techniques médicales et dotée d’une puissance colossale, elle est un 
symbole d’invincibilité, à la fois protectrice et combattante. Cette statue capture son aura et sa détermination 
dans une posture d'attaque intense.

-KATSUYU-

À ses côtés se trouve Katsuyu, invoquée par Tsunade lors de ses combats. Katsuyu n’est pas seulement un allié 
défensif, mais aussi un soutien essentiel pour soigner les alliés et infliger des dégâts à ses adversaires. Le duo est 
représenté ici dans toute leur puissance, prêt à protéger et combattre, une combinaison parfaite de force et de 
stratégie.

-MARQUES DU RENOUVEAU-

La statue de Tsunade met en lumière les marques distinctives sur son front, un symbole de la maîtrise de son 
sceau de régénération. Cette technique ultime, qui lui permet de guérir de manière instantanée, est un rappel de 
son rôle central en tant que ninja médical. Le sculpt détaillé de la statue montre ces marques, soulignant la 
puissance immense qui sommeille en elle, prête à être déchaînée.

Caractéristiques


Direction artistique / Concept art / Peinture : 
Tsume Team


3D Sculpt: José Henrique Nascimento & Tsume 
team

EAN Code


Dimensions


W: 18 cm D: 36 cm H: 46 cm 

Nom Tsunade

Licence Naruto Shippuden

Gamme Ikigai

Echelle 1/6

Tirage 599

Prix de vente 399 € HT

Nombre de boite 1

Réference Boite IGNS05


